
 
 

 
 
 
Referat fra Bestyrelsesmøde torsdag d. 20-7-23  
 
Til stede: Astrid, Elisabeth, Anne, Mette og Laura via Teams 
Valg af referent:  Mette 
Valg af ordstyrer:  Anne 
  
Godkendelse af dagsorden. JA 
Godkendelse af referat fra sidste møde. JA 
Bemærkning til punkt om godkendelse af referat: Bestyrelsen udarbejder en kort vejledning/procedure for 
godkendelse af referatet over mail, så referatet hurtigere kan lægget op på hjemmesiden samt frist for samme 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde: 27. august afholdes i Fælleshuset / er lagt i kalender 
Mød bestyrelsen datoer er lagt i kalenderen ultimo juli og for august 
Havevandring fortages den 27. august og fremgår af kalenderen 
 
Økonomi:  
Kassereren har sikret en øget indlånsrente for foreningens indestående. 
Stophaner har nu allerede overskredet med 30.00 kr. mod vores budget på 50.000 kr., da der er kommet flere ind end 
forventet. Foreningen har dog økonomi til at tage de udskiftninger ind, som måtte komme i årets løb. 
 
Referat fra Hovedforeningen: Dejligt sommerstille. 
 
Orientering om og info fra møder: 
Bestyrelsen aftaler et møde med vores nabo for enden af Faversøvej, som meget positivt har kontaktet bestyrelsen ift. 
beskæring af træer/krat. 
 
Opgaver og opfølgning:  
 

1. Kursus i M-files for alle: Anne og Mette tager aktion ift. planlægning i oktober 
 

2. Energinet, højspændingsmaster. Orientering om at processen er forsinket med nedlægning af strøm fra 
Sverige. Sigtet er at højspændingsmasterne nedtages i løbet 2024/25 
 

3. Erklæring til salg, skal det fremadrettet udføres af Arkitekt Svend Jonsen? 
Bestyrelsen indkalder til et snarligt møde, gerne i uge 31 for at se om vi kan finde fælles fodslag ift. syn i 
Kvistgård. Bestyrelsen har for øje, at syn fortsat skal kunne håndteres så problemfrit og smidigt som muligt. 
 

4. Legepladsen klatrestativ træflis 
Orientering fra EW om at klatrestativet nu kan bruges, da der er nedlagt flis som underlag, ca. 30 cm. efter 
faldunderlagsreglerne. Vi har fået træflisen gratis. 
 

5. Regler for målerbrønde i kolonihaveforeninger.  
Bestyrelsen har nu fået svar fra Energistyrelsen, om der eller er udsigt til et påbud/lovkrav om, at hver enkelt 
parcel skal have opsat elektronisk individuel vandmåler (ej heller i 2027). Det skal der IKKE. Der skal KUN 
være en vandmåleenhed på hovedhanen. Dette har vi allerede i Kvistgård. 
 

6. Ordensregler af 2014 er opdateret med punkter fra GF 2023 
HUSK de nye regler for hækkehøjde : Mellem parcellerne 180cm og ud til fællesarealer 260cm.  
 

7. Medlemmernes indkommende forslag til aktiviteter over sommeren. 
Bestyrelsen har ikke modtaget forslag og vil blot gentage, at der er penge til aktivitet(er) – inden for 
rimelighedens grænser naturligvis. Men skriv til os, hvis I har en god ide. 

 
8. Evt. Ingen emner 


